
 
 

 

 

Bestyrelsesmøde: Nr. 19 

Mødedato: 3.11.2014 

 

Hos: Kurt Overgaard-Andersen 

Indkaldt af: Kurt Overgaard-Andersen 

 

Referent: Lise Møller 

Deltagere: Kurt O-A, Torben Svane Hermansen, Jan Empacher, og Lise Møller 

Ole Skytte var fraværende 

 

 

Dagsorden: 
1. Bemærkninger fra sidste referat 

2. Økonomi 

3. Området. 

4. Sne/Græs 

5. Eventuelt 

6. Næste møde 

 

1) Sidste referat: 
Der var ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

 

2) Økonomi: 
Overordnet å.t.d.. ser det fornuftigt ud. 

Det skal dog nævnes, at sidste rate fra snerydning 2013/2014 ikke har været medregnet i budgettet 

for 2014 og er det d.d. underskud på denne ”post”  

 

 

 

3) Området: 
Der er ikke nogle bemærkninger til dette punkt. Der undersøges hvad det ville koste hvis vi skal 

have havemand til at ordne rondellerne til næste sæson. Det er et forslag, som skal behandles til 

næste generalforsamling. 

 

 

 

 



4) Sne/græs: 
Vi aftaler med dem, som skal holde området til vinter, at de sender Kurt og Lise en SMS hver gang 

de har været her, på den måde kan vi være med til, at holde styr på de gange vi bliver faktureret for. 

– det er samme firma, som har ”sommervedligehold” 

 

5) Eventuelt: 
Torben har haft taget kontakt til waoo for at høre, om der var tilbud at indhente hvis nu vi var 

mange husstande, som anvender dem som udbyder, der var desværre ikke noget at komme efter. 

Vi har besluttet, at bestille ”NABO-HJÆLP” skilte, som skal stå ved alle ”indgange” til vejene pga. 

den omfattende situation vi pt er i, set i forhold til alle de indbrud, som hærger i området. (se mail 

udsendt omkring info-møde) 

 

6) Næste møde: 
Fremadrettet holdes mødet mandag aften. Møderne starter kl. 19:00. Fra gang til gang aftaler vi 

hvem, som afholder mødet.  

Det bliver fordelt på flg. måde for resten af året: 

 

2/6  v/ Kurt. 

 

1/9  v/ Lise 

 

3/11 v/ Kurt 

 

5/1 v/ Jan 

 

2/3 v/ 

 

25/3, generalforsamling 

 

 

 

M.v.h. Lise 

 

 

 

 
 

 
 

 


